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ACTA NUM. 2/2019 
 
Assistents 
 
Antoni Asensio 
Toni Boix 
Joan Cabalgante 
Adolf Cid 
Rosa Mª Costa 
Josep Ensenyat 
Jorge Illanas 
Jesús López 
Marcos Manzano 
Conxi Miñana 
Enric Mir 
Manuel Piernagorda 
Miquel Rodríguez 
Joan Pere Teixidó 
Jordi Martínez Tomàs 
 

 
Reunits a Barcelona el 28 de gener de 2019 els assistents relacionats, a la seu del 
carrer Pau Claris, 87, 1r 2ª, sent les 10:15 h. 
 
Comença López explicant la reunió que va tenir lloc la Coordinadora amb les 
associacions i els sindicats on es va acordar que els comunicats es faran públics quan 
ho digui la Coordinadora que enviarà la informació als representants de cada 
associació per tal que ells informin els seus afiliats. Degut a la demanda per Conflicte 
Col.lectiu, els sindicats representants han acordat no fer eleccions fins que no es 
resolgui. Així mateix, avisen de no fer cap demanda individual, per no entorpir la de 
Conflicte. Que, a més de posar demanda única per la Tarifa Elèctrica, es posaran pels 
beneficis socials de cada col.lectiu de cada Empresa d’origen. També s’acorda seguir 
en contacte amb reunions periòdiques per seguir informant als afiliats. 
 
S’enviarà nota a Bogas, a l’Auditor i a la CNMV demanant que paralitzin els 760 
millions d’euros degut a la demanda per Conflicte. Aquesta quantitat es refereix als 
càlculs a futur sobre el cost dels beneficis socials del personal passiu (aquí s’explica 
que cada empresa té un preu de la tarifa, la d’Endesa és a 0,11 € i Hisenda fa els seus 
càlculs per cobrar els impostos a la factura). 
 
Sembla ser que Enel va comprar la tarifa als empleats (+/- 7500 €), acceptant-hi uns i 
d’altres no. Es van perdre les demandes que es van fer contra Enel, tot i que ja han 
començat a aparèixer algunes a favor. 
 
Mir informa de la reunió que ha tingut lloc avui al Col.lectiu Ronda sobre la demanda 
d’APC. S’ha informat, també a la resta de sindicats, que s’ha d’interposar demanda per 
modificació substancial de condicions de treball, avui mateix, i els sindicats ja estan 
treballant per fer-ho. S’ha comentat la possibilitat que es puguin tenir sentències en 
contra donada la frase “las partes actuaran de buena fe” que consta als contractes 
dels AVS, és a dir, si es demanda algú ja no s’actúa de bona fe. S’estudiarà pels 
advocats. 
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També s’acorda escollir el Col.lectiu Ronda com a Gabinet Jurídic donada la quantitat 
d’informació que té sobre aquest i altres temes relatius a Endesa degut a diverses 
demandes que han interposat i a la relació amb altres associacions de passius, ERE’s, 
AVS, etc. Això no vol dir que no es pugui consultar amb altres experts, com per 
exemple Martínez del Hoyo, amb qui contactarà Manzano. 
 
Ensenyat informa que a la part del Pallars han lliurat escrits als Ajuntaments de la zona 
explicant la problemàtica del personal d’Endesa. Carta que s’adjuntarà a aquesta Acta. 
 
Seguint amb temes concernents a AECOEC, es crearan las Comissions que resten 
com ara la Jurídica en la qual estaran Mir, Manzano. Rodríguez parlarà amb 
Santisteve, advocat, per animar-lo a treballar en ella. Així mateix, i donada la quantitat 
de feina i informació actual, s’aprova fer reunions de Junta el primer i tercer dilluns de 
cada mes, a les 10 h. 
 
En aquest sentit, López informarà la secretària quan es pugui fer pública una 
informació després d’haver-la contrastat, la qual es lliurarà advertint “Per als 
Coordinadors”, d’aquesta manera es farà oficial la seva publicació i informació al 
personal avisant també de la dita fiabilitat del document. Es penjarà als Grups de 
Whatsapp i de Telegram. 
 
Teixidó ens informa que la Intranet s’ha endarrerit degut, segurament, al canvi de 
domiciliació de l’empresa que l’està creant. 
 
Els sindicats estan acordant més mobilitzacions amb més ressò i faran arribar el nou 
calendari de concentracions, que farem públic. 
 
Sense més temes a tractar, es tanca la reunió a les 12:37 h i es convoca la propera 
reunió de Junta per al dilluns 4 de febrer, a les 10 h. 
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